
  

 

 

 

Semifinále ČEZ extraligy mužů zahájila jasná výhra pražských Lvů 

Jednoznačný průběh mělo úvodní semifinále  

mezi pražskými Lvy a příbramským Troxem. 

Zatímco domácí Lvi předvedli soustředěný           

a téměř bezchybný výkon, hosté rozhodně 

nenavázali na bojovný projev ze série s Libercem. 

Výsledkem bylo vítězství favorita 3:0 a jen 52 

uhraných bodů na straně Středočechů. MVP 

zápasu byl vyhlášen Casey Schouten. Kanadský 

univerzál ve službách Lvů měl i další důvody k 

radosti. Jednak slavil třicáté narozeniny, a také 

mu cenu předávala hvězdná patronka klání 

Zuzana Hejnová. „Samé příjemné věci. Několik 

třešniček na dortu,“ usmíval se Schouten. 

VK Lvi Praha – VK Trox Příbram 3:0 (25:18, 25:17, 25:17) 
Domácí: Madsen, McCarthy, Schouten, Čech, Crer, Janouch, libero Moník. Střídali: Kollátor, Thiel 

Hosté: Benitez, D. Rosenbaum, F. Ureš, Šábrt, Toman, Gabriel, libero Verasio. Střídali: A. Rosenbaum, Tevkun, 
Lyzanets, Toth 

Jakub Janouch (kapitán VK Lvi Praha): „V první řadě chci poděkovat divákům. Jsem upřímně překvapený, že 

jich v takový čas a den přišlo tolik. Navíc fandili úplně všichni, nejen bubeníci. S naším výkonem můžeme být 

spokojeni. Hráli jsme výborně od servisu a obrany na síti, což je vždycky klíčové. Tedy jsme rádi za první bod a 

jedeme do Příbrami, kde to bude těžké hlavně kvůli atmosféře. Prosím všechny naše fanoušky, aby nás přijeli v 

pondělí povzbudit. Budeme je moc potřebovat.“ 

Juan Manuel Barrial (trenér VK Lvi Praha): „Jsem spokojený. Od začátku jsme předváděli agresivní volejbal. 

Věděli jsme, že je Příbram těžký soupeř, což potvrdila ve čtvrtfinále. Jde o bojovníky, kteří obětavě čapají v obraně. 

Mluvili jsme o tom s kluky a nabádali je, aby hráli trpělivě s co možná nejmenším počtem chyb. To se podařilo. 

Pokud udržíme stejnou koncentraci i v dalších zápasech, jsme na správné cestě.“ 

Daniel Rosenbaum ml. (kapitán VK Trox Příbram): „Byli jsme horší ve všech činnostech. Lvi lépe podávali, 

my jsme je na servisu absolutně neodtlačili a špatně jsme zakončovali bodové balony. Do pondělí se musíme o 

hodně zlepšit, jinak nemáme šanci.“ 

Daniel Rosenbaum st. (sportovní ředitel VK Trox Příbram): „Zápas se nám příliš nepovedl. Lvi hráli tak, jak 

jsme čekali. To znamená, že dobře servírovali, což se nám téměř nedařilo. Nedonutili jsme je k tomu, aby dělali 

chyby, a zaslouženě jsme prohráli. Favorit je jasný, doma nás požene plná hala, můžeme do toho jít s čistým 

štítem, bojovat a zkusit to Lvům znepříjemnit.“ 

S domácím publikem v zádech dokázala Příbram sebrat pražským Lvům jen jeden set 
Včera se podruhé utkaly týmy VK Lvi Praha a VK Trox Příbram. V prvním vzájemném zápase v Praze zvítězili 

Lvi jednoznačně 3:0 na sety a potvrdili roli favorita duelu a roli favorita na zisk titulu. Příbram se ale 

chystala na odvetu v domácím prostředí, ve které chtěla předvést kvalitnější výkon než ve venkovním 

prostředí posledně a pokusit se Lvy přinejmenším potrápit, když ne porazit. V samotném zápase Kocouři 

předvedli bojovný výkon, ze kterého museli mít radost i domácí fanoušci, kterých přišlo na Velikonoční 

pondělí nevídaně mnoho. Na vítězství to domácím sice nestačilo, nicméně za relativně vyrovnaný zápas   

a prohru 1:3 proti úřadujícím mistrům se VK Trox Příbram rozhodně nemá za co stydět. 
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VK Trox Příbram – VK Lvi Praha 1:3 (21:25, 20:25, 25:19, 22:25)  stav série 0:2 
Domácí: Benitez, Rosenbaum D., Ureš F., Šábrt, Toman, Gabriel Franco, libero Verasio. Střídali: Lyzanets, Tevkun 

Hosté: Madsen, McCarthy, Schouten, Čech, Crer, Janouch, libero Moník. Střídali: Estrada, Vodička 

Daniel Rosenbaum (kapitán VK Trox Příbram): „Zápas vypadal určitě lépe než ten poslední, který jsme odehráli 

v Praze. Bylo to jak o bojovnosti, tak o našem zlepšeném výkonu a zlepšeném podání. Dařilo se nám lépe dodržovat 

taktiku, kterou jsme si před zápasem domluvili, na rozdíl od předchozího zápasu, ve kterém jsme hráli chaoticky. Víme, 

že doma hrajeme vždycky lépe. To, že přišla celá plná hala fanoušků, nám určitě pomohlo, za což všem moc děkujeme, 

atmosféra byla úžasná. Myslím, že Praha ukázala své individuální kvality, v každé koncovce přišlo jedno, dvě kvalitnější 

podání, které jsme nedokázali otočit, což víceméně rozhodlo.“ 

Lubomír Vašina (trenér VK Trox Příbram): „Samozřejmě před takovou kulisou, která tu byla, se nedá hrát bez 

emocí a bojovnosti a my jsme hráli s emocemi, hráli jsme bojovně, na druhé straně čelili jsme soupeři, který má 

zkušenosti s play off. Jsou to všechno hráči, kteří mají něco za sebou, zkrátka je to o zkušenosti, kterou nelze koupit, to 

se prostě musí prožít. Na naší straně mladí kluci, hrajeme play off poprvé a v tom je zřejmě ten důležitý moment, 

Pražáci musí vědět, jak v takových situacích reagovat, co mají dělat, navíc je to tým velmi kvalitně obsazený, na všech 

důležitých postech mají v podstatě zdvojené hráče. Myslím si, že se divákům zápas musel líbit a že ani nemusíme být 

tolik zklamaní. Samozřejmě jsme smutní, že jsme dnes nedokázali zvítězit, ale na druhou stranu víme, že jsme do toho 

dali všechno. Soupeře jsme zaskočili v koncovce třetího setu, kde mladý Dan Rosenbaum podával jako pánbůh. Co si 

budeme povídat, v tu chvíli neměli Lvi jak hrát, nevěděli kudy kam, v této hale byl jeho servis nechytatelný a pokud by 

se nám toto podařilo zopakovat i v jiných koncovkách, mohl být vývoj zápasu jiný.“ 

Jakub Janouch (kapitán VK Lvi Praha): „Samozřejmě začnu atmosférou, ta samozřejmě se konala, ten tlak od 

domácích fanoušků, od komentátora, od všech, každý to ví, to samé se děje i v základní části. Jsem moc rád, že jsme to 

ustáli, protože jsme na to upozorňovali, takže to bylo o tom to ustát, neztratit hlavu a výhru 3:1 bereme.“ 

Juan Manuel Barrial (trenér VK Lvi Praha): „Byl to velmi těžký zápas, Příbram nás tlačila servisem hned od 

začátku, věděli jsme, že to nebude jednoduchý zápas. Po dvou vyhraných setech se soupeři podařilo vrátit do zápasu, 

vyhráli třetí set, poté se mnoho změnilo. Pokračovali jsme ale v naší chytré hře, díky čemuž jsme neztratili koncentraci 

a myslím, že díky tomu jsme zvítězili.“ 

Jihostroj v úvodním duelu semifinále naplno využil nervozity oslabeného Kladna 
Místo předpokládaného boje o první výhru 

v semifinálové sérii ČEZ volejbalové extraligy 

mužů 2023/24                                                             

s českobudějovickým Jihostrojem čekala 

kladenské Orly, v jejichž sestavě absentoval 

brazilský smečař Gonçalves, pořádně studená 

sprcha. První domácí prohra bez zisku 

alespoň jednoho setu je bohužel potkala 

zrovna v nejméně vhodnou dobu a 

Josserandův tým navíc promarnil výhodu 

domácího prostředí. 

Kladno volejbal cz – VK Jihostroj České Budějovice 0:3 (20:25, 21:25, 23:25) 
Domácí: Seppänen, Zajíček, Platačs, Imamura, Graham, Neves, libero Fernández. Střídali: Villareal, Čeketa 

Hosté: Luengas, Okolič, Gonzalez, Balabanov, Sedláček, Carísio, libero Kovařík. Střídali: Emmer, van Schie, Leština 

Adam Zajíček (kapitán Kladna): „Měli jsme nahnáno v kalhotách. Takhle se o finále nebojuje, maximálně poslední 

set, ten začátek byl tragický, ale pak jsme se do toho dostali, od něčeho jsme upustili, a pak to šlo. Takhle bych si to 

představoval, ale zbytek byl špatnej. Budějovice nás jasně porazily a z naší strany to byla špatenka. Měli bychom si 

vyklepat trenky, protože si myslím, že tam je veľa koblih.“ 

Arnaud Josserand (trenér Kladna): „Je to těžké, Budějovice hrály dobře, ale my ne. Byli jsme blízko k tomu vyhrát ve 

třetím setu. Nepředvedli jsme náš nejlepší volejbal. Budějovice předvedly konstantní výkon, hrály to, co umí nejlíp. 

Takže my musíme především zvednout naši úroveň a myslím, že pak bychom mohli předvést něco v Budějovicích. Ale 

s tím, co jsme předvedli dnes, Jihostroji nemůžeme konkurovat. V úterý jim máme co oplácet, jsme připraveni bojovat 

klidně v pěti zápasech.“ 



Eduardo Carísio (kapitán Jihostroje): „Byl to skvělý první krok, věděli jsme, že to v Kladně bude složité, ale nezáleží 

na tom, jestli hrajeme doma nebo venku. Je to jen začátek a určitě to bude složitější, v úterý čekáme Kladno v té nejlepší 

formě. Jsme velmi šťastní, teď se musíme podívat, kde se ještě můžeme zlepšit a soustředit se na další zápas.“ 

Andrzej Kowal (trenér Jihostroje): „Je to jen první zápas. Samozřejmě je to důležité, vyhráli jsme na hřišti soupeře, 

teď nás čeká druhý zápas doma v Budějovicích. Ale jak jsem řekl, je to malý krůček, ve finále bude hrát tým, který 

vyhraje tři zápasy. Takže jsme spokojení, konkrétně s druhou polovinou třetího setu, kdy jsme nebyli v jednoduché 

situaci, ale vyšlo nám střídání a kluci tomu pomohli. A pak jsme zvolili na konci setu dobrá řešení. Takže jsme šťastní, 

musíme si to dnes užít, ale od zítřka se soustředíme na další zápas.“ 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Do semifinále ženské extraligy vstoupily vítězně hráčky Prostějova a Šelem 

VK PROSTĚJOV – VK DUKLA LIBEREC   3:1  (25:14, 23:25, 25:20 a 25:22) 
Po velice dlouhé době dokázaly prostějovské 

volejbalistky zvítězit nad libereckými. Dá se 

říct, že v ideální moment, neboť Duklu 

zdolaly v úvodním střetnutí semifinálové 

série extraligy žen ČR 2023/24 a ujaly se tím 

zápasového vedení. Zaslouženě, většinu z 

napínavého čtyřsetového duelu v bouřlivé 

divácké atmosféře byly lepší. 

Domácí: J. Smolková, Trnková, Tošič, Faltínová, Löff, 

Bajusz, libero Meidlová. Střídala: M. Smolková 

Hosté: Herdová, Vyklická, Robins-Hardy, Šulcová, de 

Mello, N. Kvapilová, libero 

Kolářová. Střídaly: Formánková, Dvořáková, 

Frankevych, Fixová, K. Kvapilová 

Simona Bajusz (kapitánka VK Prostějov): „Jsme strašně šťastné, že se nám úvodní zápas semifinále podařilo 

ukončit vítězstvím. Bylo to naším bojovným kolektivním výkonem, nikdy jsme neskládaly hlavy. Ze začátku jsme dobře 

bránily Nikolu Kvapilovou, celé utkání výborně podávaly. A jak říkám, týmovým pojetím jsme tenhle důležitý první 

souboj série dovedly do úspěšného konce.“ 

Miroslav Čada (trenér VK Prostějov): „Když vyhrajeme první semifinálové utkání play off, tak samozřejmě panuje 

spokojenost. Byli jsme výrazně lepší v útoku, dobře blokovali, naopak byli horší na přihrávce a celkově o něco 

volejbalovější. Náš útok výborně držela Milica Tošič, dnes nejlepší z krajních hráček. Dařilo se také Verče Trnkové i 

Simoně Bajusz, na liberu to skvěle ustála Pavla Meidlová. Podali jsme kvalitní týmový výkon a dokázali otočit čtvrtý set, 

ve kterém jsme dlouho prohrávali, což rozhodlo. Mám radost, že i v našem těžším stavu kvůli zraněním se holkám 

povedlo ztrátu dohnat a zápas dotáhnout do vítězného konce.“ 

Klára Vyklická (kapitánka VK Dukla Liberec): „Chci pogratulovat soupeři, že zvládl první náročný semifinálový 

zápas lépe než my. Nám se povedl jen druhý set a část čtvrtého, ve kterém jsme dost dlouho vedly. Prostějov nás 

přehrál hlavně v útoku, my jsme se dnes moc nesešly na smeči s nahrávkou, což byl taky docela problém. Musíme se z 

prohraného utkání nějak oklepat a soustředit na druhý v Liberci, abychom jej doma odehrály mnohem líp.“ 

Libor Gálík (trenér VK Dukla Liberec): „Určitě se nám to nehodnotí dobře, protože jsme prohráli. Hodně škoda je 

čtvrtého setu, kde jsme dlouho vedli o tři čtyři body, ale v koncovce nás soupeř dotáhl a otočil to. Hlavní rozdíl byl dnes 

v útoku a na bloku, tam nás Prostějov jasně přehrál. V tomhle byla větší kvalita na straně domácích. Získali jsme z 

utkání plno poznatků, zatím je to pouze 1:0 na zápasy. My určitě dokážeme hrát lépe, což budeme chtít v Liberci 

ukázat. Určitě půjde znovu o boj.“ 
 

VK ŠELMY BRNO – PVK OLYMP PRAHA   3:1  (21:25, 25:21, 25:15 a 25:17) 
V sobotu se v Brně v hale Kounicova odehrálo první semifinálové utkání série mezi domácím týmem 

VK Šelmy Brno a hosty z PVK Olymp Praha. I díky výhře v základní části byly favoritem domácí Šelmy, 

ale i Olymp je velmi ambiciózní, a chtěl do semifinále vstoupit vítězně. To se mu nepovedlo, Šelmy na 

domácí palubovce nezaváhaly a zvítězily 3:1. 



Domácí: Kelnárová, Širůčková, P. Šmídová, Silva, Marková, 

Madsen, libero Chevalierová. Střídaly: Benediktová, Janečková 

Hosté: N. Šmídová, Kalhousová, Gajdová, Brancuská, Hodanová, 

Šimáňová,libero Dostálová. Střídaly: Brichtová, Vlčková, Průšová, 

Žáková 

Ivona Marková (kapitánka Šelem): „Byl to určitě úspěšný 

vstup do semifinále z naší strany. Trvalo nám první set, než 

jsme se dostaly do herní pohody po pauze. Udělaly jsme 

spoustu chyb. Fanoušci super fandili.“ 

Jaroslav Vlk (trenér Šelem): „Měli jsme těžší rozběh, první 

set jsme trošku psychicky nezvládli, protože jsme udělali 

spoustu chyb, pokazili jsme sedm servisů, něco i v útoku a už 

se to vezlo. Myslím, že od druhého setu jsme se trošku uklidnili, 

začali jsme hrát svou hru a zápas jsme měli pod kontrolou až 

do konce. Těšil jsem se na první semifinálový zápas, diváci nás podporovali, výborná atmosféra. Děkujeme divákům.“ 

Veronika Dostálová (kapitánka Olympu): „Do zápasu jsme vstoupily velmi dobře, vyhrály jsme první set. Škoda 

koncovky druhého setu, neudržely jsme to. Do dalšího zápasu si musíme vzít, že budeme tlačit servisem, abychom 

Šelmy dostaly od sítě a potom jsme měly lehčí obranu. Nehodnotím zápas úplně špatně, myslím, že spousta kladných 

momentů tam bylo.“ 

Stanislav Mitáč (trenér Olympu): „Gratulujeme soupeři k vítězství, vyhrál zaslouženě. Do utkání jsme vstoupili 

dobře hlavně v prvním setu, přičítal bych to především nervozitě domácích hráček, kvůli které vytvořily spoustu chyb. 

Poté se ale domácí družstvo zklidnilo a hrálo svůj standardní, dobrý volejbal. Porazily nás především zkušeností. Je 

třeba zmínit, že na semifinále má být challenge, která dneska nefungovala. Myslím, že oba trenéři bychom challenge 

jistě využili.“ 

 

Finále play off první ligy mužů a žen 

U mužů je finálová série hodna dramat Wiliama Shakespeare a o postupu do baráže 

rozhodne až pátý zápas v Dobřichovicích (SO 6. dubna) 

Slavia Hradec Králové – Sokol Dobřichovice  3:2  (-21,-20,22,17,15)  a  1:3  (25,-23,-10,-15) 

 

U žen si bronzové medaile připnuly na dresy hráčky Slavie Hradec Králové, když 

porazily tým Lvi Praha 3:2 

Série o mistra první ligy se zatím lépe vyvíjí pro družstvo VK Madeta České Budějovice, 

které v úvodních dvou duelech porazilo Bižuterii Liberec  3:2 a 3:0 

 

První liga U22-M: celky našeho regionu startují ve skupině B.  

Sobota:  Blue Volley Ostrava B – Kojetín B  2x 0:3,  Letohrad – Polná  2x 0:3,  Hronov – Valašské Meziříčí  2x 0:3 

Neděle:  Green F-M  2x 3:0,  Pardubice – Letohrad  2x 3:0,  Valašské Meziříčí – Havířov  2x 3:0 

 

GOLDEN LEAGUE – na počátku května se odehraje superfinále 

U mužů uvidíme italsko-polský souboj. Jastrebski Wegiel se střetne s Trentinem 

U žen italské celky do finále turecké týmy nepustily (Fenerbahce a Eczacibasi Istanbul). Uvidíme duel Carraro 

Imoco Conegliano versus Allana Vero Volley Milano 

 

V Janovicích dne 2. dubna  2024  Zapsal: Brouk z Beskyd 


